
                                                           

Socialdemokraterna har vid flera tillfällen i styrelsen uttryckt en oro över att den 
ekonomiska situationen på universitetssjukhuset inte är hållbar. Vi har pekat på 
konsekvenserna för patienter och personal av kortsiktighet och otillräcklig budget som 
sjukhuset ställs inför av det Moderatledda styret. Vi har påpekat riskerna att viktig vård 
inte kommer att ges och att personalens situation blir ohållbar.  

 
Sahlgrenska Universitetssjukhuset bedriver en fantastisk vård som vi är stolta över. 
Men både personal och patienter förtjänar stabila och långsiktiga villkor som skapar 
bättre förutsättningar för alla.  SU arbetar hårt med att få en ekonomi och verksamhet i 
balans men det är inte en lätt uppgift att utföra avseende de förutsättningar som råder. 
Samtidigt som den S-ledda regeringen under förra mandatperioden ökade statsbidragen 
till VGR med drygt 7 miljarder kronor, i nya uppräknade bidrag, har samtliga sjukhus, 
inte minst SU, underfinansierats varje år sedan 2014.  
Det har resulterat i stora underskott och krav på tuffa besparingsåtgärder med minskad 
personalstyrka och neddragning av utbudspunkter som vi som styrelse nu står inför.  
   

Vi ser med oro på de höga kostnader som sjukhuset har för läkemedel vilket ökar 

kostnadsutvecklingen. Detta är en helt förutsägbar och välkänd följd av uppdraget som 

universitetssjukhus. Vi anser att regionen har ett gemensamt ansvar för att hantera 

sjukhusets läkemedelskostnader. 

 


